

Quality Policy

East & West International Group (EWIG) is a leading international real estate group committed to deliver the superior quality real estate products & services to its valued customers.

EWIG Management is committed to comply with ISO 9001:2015 requirements & continually improve the effectiveness of quality management system.

Quality Objectives are established and reviewed by all departments. Quality Objectives are monitored & measured within the framework of performance management system of EWIG.

EWIG aims to meet and exceed the stakeholder expectations and other applicable requirements including all legal requirements through continual improvement by effectively incorporating the best practices such as the latest technology, global trends risk / opportunity management and practical process approach.

The Executive Management of EWIG is committed & dedicated to improve quality of work with the involvement of all the employees by creating necessary awareness and training.

Quality Policy will be reviewed during strategic plan formulation & Management Reviews.



Version-R3 Dated: 18-03-2022

سياسة الجودة

مجموعة الشرق والغرب العالمية (EWIG) هي مجموعة عقارية دولية رائدة ملتزمة بتقديم منتجات وخدمات عقارية عالية الجودة لعملائها الكرام.

تلتزم إدارة EWIG بالامتثال لمتطلبات 2015 :ISO 9001 والتحسين المستمر لفعالية نظام إدارة الجودة.

يتم وضع أهداف الجودة ومراجعتها من قبل جميع الإدارات. وتتم مراقبة أهداف الجودة وقياسها في إطار مقياس جودة الأداء لـ EWIG.

تهدف EWIG إلى تلبية وتجاوز توقعات أصحاب المصلحة والمتطلبات الأخرى القابلة للتطبيق و التحسين المستمر لجميع المتطلبات القانونية وذلك من خلال الدمج الفعال لأفضل أداء مثل أحدث التقنيات والإشعارات الشائعه وإدارة المخاطر/الفرص ونهج عملية الإجراءات المتبعة.

تلتزم الإدارة التنفيذية لـ EWIG وتكرس نفسها لتحسين جودة العمل بمشاركة جميع الموظفين من خلال خلق الوعى والتدريب اللازمين.

ستتم مراجعة سياسة الجودة أثناء صياغة الخطة الاستراتيجية ومراجعات إلإدارة



إصدار رقم R3 التاريخ: 2022/03/18